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PROTOKÓŁ NR IV/2015 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

     z dnia 22 stycznia 2015 roku 

 

 Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 22 

stycznia 2015 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 12
00

 do godz. 16
30

. 

 

Obradom sesji przewodniczył pan Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na 

sali obrad obecnych było 14 radnych na ustawowy skład liczbowy - 14. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy     p. Mariusz Dziuba 

2. Sekretarz Miasta i Gminy    p. Iwona Kieszek 

3. Skarbnik Miasta i Gminy    p. Ewa Bator 

4. Kierownik Posterunku Policji   p. Janusz Bogdański 

5. Radca Prawny Urzędu Miasta i Gminy  p. Tomasz Rychlicki 

6. Radna Powiatu Grójeckiego    p. Anna Steczkowska 

7. Redaktor wydawnictwa ,,Nasze Czasy”  p. Krzysztof Krześniak 

8. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto 

nad Pilicą wg załączonej listy obecności załącznik Nr 2 do protokołu. 

9. Mieszkańcy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

 

      PKT 1 

Przewodniczący Rady poinformował, że każdy z radnych otrzymał w 

ustawowym terminie proponowany porządek obrad, zapytał czy są wnioski lub 

uwagi do proponowanego porządku obrad. Wniosków i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady wnioskował o wprowadzenie do dzisiejszego porządku 

obrad w Pkt. 8 projekt uchwały tj. ppkt. g) w sprawie rejestracji audio i video 

sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad w 

następującym brzmieniu:  

1. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjecie protokołu z ostatniej sesji. 

3. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą za okres międzysesyjny.  

5. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2015-2020. 

a)  odczytanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2015-2020 wraz z objaśnieniami. 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 

Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2015-2020. 

c) odczytanie opinii komisji. 

d) odczytanie stanowiska Burmistrza w sprawie opinii komisji i wniosków 

radnych. 

e) dyskusja 

f) głosowanie nad projektem uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2015-2020. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Uchwały Budżetowej na rok 2015. 

a) odczytanie projektu Uchwały Budżetowej na rok 2015 wraz z uzasadnieniem. 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie Uchwały 

Budżetowej na rok 2015. 

c) odczytanie opinii komisji. 

d) odczytanie stanowiska Burmistrza w sprawie opinii komisji i wniosków 

radnych. 

e) dyskusja 

f) głosowanie nad projektem  Uchwały Budżetowej na rok 2015. 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą na rok 2015. 

b) powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

nad Pilicą, 

c) przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Nowe Miasto  nad Pilicą z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami  prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2015, 

d) zmiany uchwały nr XXXIX/240/2009 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą z dnia 25 września 2009r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji, 

ustalenia stawek dotacji oraz zakresu i trybu kontroli prawidłowości 

wykorzystania dotacji udzielanych dla przedszkoli, innych form wychowania 

przedszkolnego, szkół i placówek publicznych oraz niepublicznych 

prowadzonych na terenie Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą przez osoby 

fizyczne lub osoby prawne inne niż jednostki samorządu terytorialnego, 

e) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Nowe Miasto nad Pilicą na 2015 rok, 

f) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Nowe 

Miasto nad Pilicą na 2015 rok, 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 
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W głosowaniu za przyjęciem proponowanego porządku obrad 13 radnych przy 

obecnych 13 radnych na sali, przeciw 0, wstrzymało się 0. Proponowany 

porządek został przyjęty. 

 

      PKT 2 

 Przewodniczący Rady Miejskiej pan Tomasz Pietrucha poinformował, 

że protokół z poprzedniej sesji Rady był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i 

zapytał czy są zastrzeżenia lub uwagi do protokołu z ostatniej sesji.  

Uwag nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu. W 

głosowaniu za 13 radnych na stan obecnych na sali 13 radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. Protokół z ostatniej sesji został przyjęty. 
 

      PKT 3 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo - Budżetowej p. Dariusz 

Dziurowicz  poinformował, że w okresie międzysesyjnym posiedzenie komisji 

odbyło się w dniu 20 stycznia 2015  roku i 14 stycznia 2015 roku. 

W dniu 20 stycznia 2015 roku odbyło się wspólne posiedzenie Stałych 

Komisji Rady Miejskiej na którym zajmowano się następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym 

projekcie Uchwały Budżetowej na 2015 rok. 

2. Wysłuchanie opinii Stałych Komisji Rady o przedłożonym projekcie 

Uchwały Budżetowej na 2015 rok. 

3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

W punkcie pierwszym głos zabrał p. Jakub Kotelecki – przedstawiciel firmy 

zajmującej się  przygotowywaniem wniosków unijnych. Przedstawił 

dotychczasowe osiągnięcia w  pozyskiwaniu środków z funduszy unijnych. 

Poinformował o możliwościach pozyskiwaniu środków m. in. na programy 

kultury dziedzictwa narodowego, cyfryzację gminy. 

Przewodniczący Rady poinformował, że działające na terenie naszej gminy 

organizacje, stowarzyszenia będą mogły wyjść z inicjatywą ubiegania się 

dofinansowania do realizacji zadań w programie.  

 Następnie radny p. Mirosław Bors zapytał w kwestii dofinansowania budowy 

przydomowej oczyszczalni ścieków. 

Pan J. Kotelecki odpowiedział, że dotacje na budowę przydomowej 

oczyszczalni ścieków będzie można pozyskać z Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej za pośrednictwem gminy część w formie dotacji, część w 

formie pożyczki.  

Radna Iwona Lepa zapytała w kwestii pozyskania środków z funduszy unijnych  

modernizacji kanalizacji na terenie osiedla mieszkaniowych. 

Pan J. Kotelecki odpowiedział, że po przygotowaniu dokumentacji jest 

możliwość dofinansowania.  

Radny Dariusz Dziuba zapytał czy na inwestycje drogowe głównie budowa 

mostu jest możliwość pozyskania środków.  
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Pan J. Kotelecki odpowiedział, że można skorzystać z tak zwanych 

,,schetynówek” Krajowego Programu Rozwoju Dróg Lokalnych. Pan Burmistrz 

dodał, że po spotkaniu w Mazowieckiej Dyrekcji Dróg w kwestii dotacji 

unijnych nie ma przewidzianych dotacji dla województwa mazowieckiego. 

Wiceprzewodnicząca Rady zapytała czy jest możliwość pozyskania środków 

unijnych dla utworzonej Lokalnej Grupy Działania.   

Pan J. Kotelecki odpowiedział, że jest możliwość pozyskiwania środków 

unijnych i wówczas taka gmina jest pośrednikiem dla pozyskania dla innych 

podmiotów, przedsiębiorców, mieszkańców.  

Przewodniczący Rady dodał, że temat działalność Lokalnej Grupy Działania 

będzie tematem kolejnego spotkania. Pan Burmistrz dodał, że uczestniczył w 

spotkaniu z burmistrzami i wójtami gmin ościennych, na  którym omówiono 

perspektywy działania. 

Radna Iwona Lepa zapytał czy wspólnoty mieszkaniowe mogą korzystać z 

środków unijnych na termomodernizację budynków.  

Pan J. Kotelecki odpowiedział, że wspólnoty mieszkaniowe mogą ubiegać się o 

dofinansowanie modernizacji termoizolacyjnej budynku w ramach 

Regionalnych Programów Operacyjnych poszczególnych województw oraz 

komponentu regionalnego Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. Proces 

ocieplenia budynku wspólnota rozpoczyna od dopełnienia kwestii formalno-

prawnych. 

Następnie Przewodniczący Rady zapoznał z pismem: 

- Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w sprawie opinii o 

przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015-

2020. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej jest pozytywna. 

- Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w sprawie opinii o 

przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

projekcie Uchwały Budżetowej na rok 2015 oraz możliwości sfinansowania 

planowanego w budżecie deficytu. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej jest 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Dariusz Dziurowicz 

poinformował, że na posiedzeniu komisji członkowie pracowali nad projektem 

uchwały budżetowej, którą opiniuje pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Dariusz Dziuba 

poinformował, że członkowie Komisji pracowali nad projektem budżetu, nad 

zadaniami ujętymi w projekcie, nie wniesiono uwag, wniosków co do projektu. 

Komisja w pełni zaaprobowała projekt budżetu na 2015 rok.  

Następnie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Stanisław Orzeszek 

poinformował, że członkowie Komisji pracowali nad projektem uchwały 

budżetowej na posiedzeniach Komisji, nie wnieśli uwag i opiniuje pozytywnie.  
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Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Dariusz Dziurowicz po 

zapoznaniu się z opiniami przedłożonymi przez Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej p. Stanisława Orzeszka i Przewodniczącego Komisji Oświatowo 

Społecznej p. Dariusza Dziubę. Wszystkie komisje pozytywnie opiniują projekt 

uchwały budżetowej na 2015 rok. 

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator omówiła projekt Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2015-2020. Przyjmuje się 

Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2015-

2020 zgodnie z załącznikiem nr 1 – Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2015-2020 oraz załącznikiem Nr 2 – Wykaz 

przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą na lata 2015-2020 do niniejszej uchwały. Członkowie Komisji nie wnieśli 

uwag, projekt uchwały zaopiniowali pozytywnie. 

 

Pani Skarbnik przedstawiła ogólne założenia uchwały budżetowej na 2015 rok.  

W okresie od momentu złożenia projektu uchwały budżetowej wystąpiły 

zmiany w projekcie budżetu, z którymi członkowie komisji zapoznali się  na 

posiedzeniach. Poinformowała o wprowadzeniu zadania inwestycyjnego dot. 

rozbudowy kotłowni w Urzędzie Miasta i Gminy na kwotę 15 000,00zł. 

Członkowie Komisji zaopiniowali pozytywnie.  

Następnie podjęto tematykę budowy mostu na rzece Pilica w miejscowości 

Domaniewice. Był przeprowadzony przetarg na przygotowanie dokumentacji 

budowy mostu na Pilicy między gminami Odrzywół, a Nowym Miastem. 

Skróciłby on drogę z Myślakowic do Nowego Miasta. Przyszły most miałby 

połączyć gminę Nowe Miasto – wieś Domaniewice i gminę Odrzywół, wieś 

Myślakowice – Kolonia. Gminy Nowe Miasto i Odrzywół zawarły na początku 

tego roku porozumienie w sprawie wspólnego wykonania dokumentacji na 

nowy most. Samorządy szacują, że cena nowego mostu może wahać się w 

granicach 3-4 milionów złotych. Aby sprostać tej inwestycji, konieczne jest 

wsparcie finansowe z zewnątrz. Gminy Odrzywół i Nowe Miasto liczą na 

fundusze wojewódzkie, unijne, być może powiaty – grójecki i przysuski także 

wsparłyby inwestycję.  W dyskusji wzięli udział radni (szczegółowy zapis 

wypowiedzi zarejestrowany jest na nośniku cyfrowym).  

Podjęto tematykę  Ośrodka Pracy Pozaszkolnej. Przewodniczący Rady 

przypomniał w kwestii realizacji dalszego działania ośrodka. W poprzedniej 

kadencji wielokrotnie podkreślano, że najważniejsza jest jego kontynuacja. Z 

tego wynika, że Rada poprzedniej kadencji uwierzyła w działania i może to 

świadczyć to o prawdziwych intencjach inicjatora jakim był  Krzysztof Fiks, w 

ocenie Przewodniczącego Rady działanie to wydaje się jakim wydaje się 

skrajnie nieodpowiedzialnym, jeśli  był inicjatorem tego typu działania 

doprowadził do tego, że ta placówka nie może funkcjonować. Następnie 

Przewodniczący Rady przypomniał, że  na  jednym z posiedzeń komisji 
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poprzedniej kadencji uczestniczył  inwestor zainteresowany budową mostu na 

rzece Pilica w miejscowości Domaniewice. 

Wiceprzewodnicząca Rady negatywnie oceniła działania poprzedniej kadencji, 

porównując działania pijarów. (szczegółowy zapis wypowiedzi zarejestrowany 

jest na nośniku cyfrowym).  

Następnie p. Sekretarz poinformowała, że odbył się przetarg na odbiór i 

zagospodarowanie odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych położonych na terenie gminy Nowe Miasto nad Pilicą. Do 

przetargu zgłosiło się dwóch oferentów. Najtańszą i najkorzystniejszą ofertę 

złożyła obecnie obsługująca teren gminy -,,VEOLIA”. 

Posiedzenie zakończono. Szczegółowa treść posiedzenia komisji jest 

zarejestrowana na nośniku cyfrowym do dyspozycji w Biurze Rady.  

W dniu 14 stycznia 2015 roku zajmowano się następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

2. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

W punkcie pierwszym Przewodniczący Komisji Gospodarczo - Budżetowej 

przedstawił projekty uchwał w sprawie:   

- zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą na rok 2015. Członkowie Komisji analizowali Plan Pracy 

Komisji Gospodarczo -Budżetowej na 2015 rok. W analizowanym Planie Pracy 

Komisja nie wniosła uwag. 

- powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

nad Pilicą. W skład doraźnej Komisji Statutowej zostali powołani p. D. 

Dziurowicz, p. E. Zaraś. 

- przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2015. 

- zmiany uchwały nr XXXIX/240/2009 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą z dnia 25 września 2009r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji, 

ustalenia stawek dotacji oraz zakresu i trybu kontroli prawidłowości 

wykorzystania dotacji udzielanych dla przedszkoli, innych form wychowania 

przedszkolnego, szkół i placówek publicznych oraz niepublicznych 

prowadzonych na terenie Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą przez osoby 

fizyczne lub osoby prawne inne niż jednostki samorządu terytorialnego. 

  

- przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Nowe Miasto nad Pilicą na 2015 rok. 

- przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Nowe 

Miasto nad Pilicą na 2015 rok. 

Przewodniczący Komisji zasygnalizował, aby przywrócić organizację  

wyjazdów na kolonie i obozy dla dzieci i młodzieży z rodzin u których 

występują problemy alkoholowe w ramach finansowania  programu. Radny 
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Mirosław Bors przypomniał, że w latach poprzednich były organizowane 

wyjazdy dla dzieci, ale nie zawsze były to dzieci  z rodzin objętych opieką. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w posiedzeniach Komisji  nie będzie 

uczestniczył p. Burmistrz. Jeśli będzie taka konieczność to będzie uczestniczył 

w pkt. Sprawy bieżące kierowane do komisji.  Następnie poinformował, że  

Komisja zapozna się z realizacją  zadań inwestycyjnych, rozpoczętych i tych   

którym kończy się termin  realizacji na terenie miasta i gminy oraz 

pozyskiwania na nie środków.  

Następnie należałoby podjąć problematykę stanu mienia komunalnego, 

sprzedaży działek budowlanych i przeznaczeniem środków ze sprzedaży. 

Kolejna kwestia dotyczy   zapisów w planie zagospodarowania przestrzennego, 

które nie funkcjonują i uniemożliwiają realizację inwestycji. Następnie komisja 

powinna uwzględnić  w pracach swojej komisji harmonogram imprez na cały 

2015 rok.  

Pani Dorota Gala pracownik Urzędu omówiła projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Nowe Miasto nad Pilicą na 2015 rok. W ramach 

programu  prowadzone są działania związane z profilaktyką i rozwiązywaniem 

problemów alkoholowych wśród dzieci, młodzieży i dorosłych osób przed 

nadużywaniem alkoholu i skutkami jakie z niego wynikają. W ramach programu 

są dofinansowane m. in. szkolenia,  kursy specjalistyczne, wynagrodzenie 

Przewodniczącego i członków GKRPA, działania punktu konsultacyjnego 

Gminnej Komisji, psychologa,  przygotowania ferii zimowych.  

Przewodniczący Komisji zapytał w kwestii przywrócenia organizacji  wyjazdów 

dzieci i młodzieży na kolonie i obozy.  

Pani Dorota Gala odpowiedziała, że  szkoły, kościoły i organizacje 

pozarządowe, które organizują wyjazdy, wycieczki dla dzieci i młodzieży  

otrzymują wsparcie finansowe.  

Przewodniczący Komisji zapytał o ilość rodzin ewidencjonowanych z 

problemami uzależnień alkoholowych. Pani D. Gala odpowiedziała, że jest w 

trakcie przygotowania sprawozdania za rok ubiegły, ale jest to około 40 rodzin.  

Radny Tadeusz Jędryka zapytał w kwestii różnicy dofinansowania wycieczek i 

kolonii. Pani D. Gala odpowiedziała, że dofinansowanie wycieczek już 

funkcjonuje, wspierane były wszystkie szkoły, które funkcjonują na terenie 

naszego miasta i gminy. Natomiast obozy letnie nie były wspierane. Radny 

Mirosław Bors dodał, że obozy letnie powinny być wspierane i organizowane 

dla dzieci z rodzin z problemami  alkoholowymi. 

Przewodniczący Komisji odniósł się w kwestii zapisu Programu Profilaktyki 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w pkt. I Zapobieganie powstawaniu 

nowych problemów alkoholowych. Należałoby uruchomić dla dzieci i 

młodzieży program działania od strony sportowej, kulturalno-oświatowej, 

przygotować ofertę, która będzie cieszyła się zainteresowaniem.  
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Pani D. Gala odpowiedziała, że są to zapisy, które pozwalają je rozwinąć w 

zależności potrzeb zarówno organizacje, szkoły, osoby fizyczne,  mogą wnosić 

swoje uwagi.  

W dyskusji zabrała głos Pani A. Łuczak, która stwierdziła, że jedną z dobrych 

form zapobiegania powstania problemu alkoholowego jest organizowanie zajęć 

dla dzieci w czasie pozalekcyjnym.   

Radny Tadeusz Jędryka podniósł problematykę w kwestii podejmowania 

działań o charakterze edukacyjnym dla rodziców z problemami alkoholowymi. 

Pani D. Gala odpowiedziała, że udzielana jest pomoc psychologiczna dla 

dorosłych członków z problemem alkoholowym,  jest motywowanie rodzin i 

członków ich rodzin do zapobiegania powstawania problemu alkoholowego. 

Nadmieniła, że na terenie gminy występują osoby wyleczone u których 

wystąpiły problemy alkoholowe. Następnie odniosła się w kwestii dostępności 

leku dla osób uzależnionych. 

 Przewodniczący Komisji powiedział, że w  kwestii dostępności leku w 

najbliższym czasie udzieli odpowiedzi. Prosił o wyjaśnienie  zapisu projektu 

uchwały dotyczącego zadań Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych. Pani Dorota Gala odpowiedziała, że w roku 2013 wystąpiono z 

ośmioma wnioskami do zastosowania  o przymusowe leczenie  osób 

uzależnionych. W roku 2014 wystąpiono z trzema wnioskami o przymusowe 

leczenie. Jeśli chodzi o  wydawanie zezwoleń na sprzedaż lub podawanie 

napojów alkoholowych, punkt sprzedaży przedkłada wniosek i komisja 

ustosunkowuje się do wydania zezwolenia na sprzedaż lub podawanie napojów 

alkoholowych. Jeśli chodzi o kolejny punkt zapisu są przestrzegane zasady i 

warunki korzystania z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych. Kontrole 

odbywają się na terenie miasta i gminy dwa razy w roku. Na podstawie kontroli 

nie wykazano sprzedaży alkoholu osobom nieletnim.   

Następnie p. Dorota Gala omówiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Nowe Miasto nad 

Pilicą na 2015 rok. 

Przewodniczący Komisji zapytał o ilość osób uzależnionych z tym nałogiem i 

czy przewiduje się doraźne kontrole w szkołach związanych z tym nałogiem. 

Pani Gala odpowiedziała, że są trzy osoby za ewidencjonowane uzależnione 

tym nałogiem. Jeśli chodzi o kontrole w Publicznym Gimnazjum dyrektor 

zobowiązany jest zakupić w swoim zakresie testy na obecność narkotyków w 

organizmie. W tej kwestii odpowiedzi udzieliła p. A. Łuczak, która 

przypomniała, że w latach ubiegłych  w przypadku osoby,  której pojawił się 

problem uzależnienia występowała współpraca   z dyrektor Publicznego 

Gimnazjum oraz Policją  dzielnicowym p. W. Orzeszkiem i pedagog szkoły. 

Zanotowano przypadki spożywania napojów energetyzujących. Jeśli jest 

zapotrzebowanie Gminna Komisja zakupuje testy na obecność   narkotyków  w 

organizmie i przekazuje dyrektorowi szkoły. 
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Przewodniczący Komisji zapytał ile w ciągu roku jest zakupywanych testów. 

Dodał, że komisja powinna dysponować wiedzą na temat wykorzystania  testów 

i jego wyników. Powinny być w posiadaniu komisji protokoły od dyrektora 

szkoły z zaistniałych incydentów jakie wystąpiły na terenie szkoły. Radny 

Tadeusz Jędryka zaproponował jeden raz w roku wykonanie profilaktycznych 

kontroli w miejscowym Gimnazjum. 

Następnie p. Agnieszka Łuczak omówiła projekt  uchwały w sprawie przyjęcia 

Rocznego Programu Współpracy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2015. Przewodniczący Komisji zapytał 

jakie organizacje pozarządowe funkcjonują w naszej gminie. Radny Tadeusz 

Jędryka zapytał o osiągnięcia organizacji pozarządowych. P. Agnieszka Łuczak 

odpowiedziała, że organizacje, które funkcjonują w naszej Gminie to m.in. 

Towarzystwo Przyjaciół Nowego Miasta, Towarzystwo Krzewienia Kultury 

Fizycznej Pilica, Stowarzyszenie Biegiem przez Polskę. Współpraca skupia się 

w zakresie działania z zakresu kultury, kultury fizycznej, sportu i turystyki, 

sztuki, ochrony dóbr i tradycji. Samorząd gminy może wspomagać organizacje 

realizujące na terenie gminy swoje zadania statutowe. Wysokość środków 

finansowych przeznaczonych na realizację zadań publicznych określa Uchwała 

Budżetowa na 2015 rok. Na zadanie kultura fizyczna, sport i turystyka 

przeznaczona kwota dotacji to 110 000zł.  Na kulturę i ochronę dziedzictwa 

narodowego kwota dotacji 10 000zł. W ubiegłym roku na realizację zadań w 

kwocie 100 000zł. skorzystało Towarzystwo Krzewienia Kultury Fizycznej 

Pilica. Towarzystwo wystąpiło z prośbą o zwiększenie środków na realizację 

zadań w kwocie 10 000zł.   Natomiast Towarzystwo Przyjaciół Nowego Miasta 

nie wystąpiło z wnioskiem o  skorzystanie z dotacji.  Stowarzyszenie Biegiem 

przez Polskę skorzystało  z dotacji w kwocie 8 000zł. na realizację  trzech zadań 

na terenie naszej gminy.  

Przewodniczący Rady poinformował, że w uchwale budżetowej na 2015 rok nie 

przewiduje się przesunięć środków finansowych i zaplanowanych do realizacji 

zadań inwestycyjnych. Zwiększenie środków na realizację Programu rozważane 

będą w kolejnym roku budżetowym. Wielkość środków przeznaczonych na 

realizację zadań publicznych przez organizacje pozarządowe funkcjonujące na 

terenie gminy, powinna być przyznawana na zasadzie aktywności, angażowania 

się w realizację zadań publicznych. 

Przewodniczący Rady zapytał ile pozostało  środków finansowych  na realizacji 

zadań zapisanych w programie. Kto jest zatrudniony na etat psychologa i na jaki 

okres. Pani D. Gala odpowiedziała, że środków finansowych pozostało około 10 

000zł. Pomocy psychologicznej udziela p. A. Rakowska-Gos, zatrudniona na 

okres jednego roku.  

Następnie p. A. Łuczak  zapoznała z projektem uchwały w sprawie zmiany 

uchwały nr XXXIX/240/2009 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z 

dnia 25 września 2009r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji, 
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ustalenia stawek dotacji oraz zakresu i trybu kontroli prawidłowości 

wykorzystania dotacji udzielanych dla przedszkoli, innych form wychowania 

przedszkolnego, szkół i placówek publicznych oraz niepublicznych 

prowadzonych na terenie Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą przez osoby 

fizyczne lub osoby prawne inne niż jednostki samorządu terytorialnego. 

Radny Mirosław Bors zapytał w kwestii  wysokości stawki dotacji na ucznia 

uczęszczającego do przedszkola niepublicznego. 

Pani A. Łuczak odpowiedziała, że zmiana dotyczy stawki dotacji na ucznia 

uczęszczającego do przedszkola niepublicznego. Podstawą do naliczania dotacji 

w przypadku nie funkcjonowania na terenie Miasta i Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą przedszkola publicznego są wydatki podnoszone w przeliczeniu na 

jednego ucznia przez najbliższą gminę na prowadzenie przedszkola 

publicznego. Najbliższą terytorialnie gminą prowadzącą przedszkole publiczne 

jest gmina Klwów.  W 2014 roku koszty utrzymania jednego dziecka w ich 

placówce wynoszą 468,00zł. miesięcznie. W związku z powyższym proponuje 

się stawkę jaką stosuje gmina Klwów.  

Przewodniczący Rady zapytał ile jest uczniów dofinansowanych 

uczęszczających  do przedszkoli na terenie naszej i innej gminy.  Pani A. 

Łuczak poinformowała, że jest trzech uczniów dofinansowanych z terenu naszej 

gminy i czterech uczniów z terenu innej gminy. 

Radny Tadeusz Jędryka zapytał o przedszkola, które funkcjonują na terenie 

naszej gminy.  Pani A. Łuczak poinformowała, że na terenie naszej gminy 

funkcjonują dwa niepubliczne przedszkola i przedszkole przy ul. Ogrodowej. 

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator omówiła projekt Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2015-2020. Przyjmuje się 

Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2015-

2020 zgodnie z załącznikiem nr 1 – Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2015-2020 oraz załącznikiem Nr 2 – Wykaz 

przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą na lata 2015-2020 do niniejszej uchwały.  

Przewodniczący Komisji dodał, że do projektu uchwały budżetowej na 2015 rok 

nie wniesiono uwag.   

Radny Tadeusz Jędryka zapytał kto jest właścicielem ul. Góra. Właścicielem 

jest Gmina.  

Przewodniczący Rady prosił sołtysów, aby brali udział w posiedzeniach  

komisji, zgłaszali swoje problemy. Poinformował o terminie najbliższej sesji 

Rady  w dniu 22 stycznia  - czwartek o godz. 12.00. i wspólnym posiedzeniu 

Stałych Komisji Rady w dniu 20 stycznia o godz. 13.30. 

Pani Skarbnik przedstawiła ogólne założenia uchwały budżetowej na 2015 rok. 

Ustala się dochody budżetu Gminy na 2015 rok w łącznej kwocie  21 372 264zł. 

, natomiast ustala się wydatki budżetu Gminy na 2015 rok w łącznej kwocie 

21 602 196zł.   Ustal się deficyt budżetu w wysokości 229 932zł. Ustala się 

Dotacje z budżetu gminy podmiotom należącym i nienależącym do sektora 
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finansów publicznych zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały. Ustala 

się Plan przychodów i kosztów Samorządu Zakładu Budżetowego – Zakładu 

Usług Komunalnych w zakresie określonym w załączniku nr 2 do niniejszej 

uchwały.  

W okresie od momentu złożenia projektu uchwały budżetowej wystąpiły trzy 

zmiany w projekcie budżetu, które dotyczą wprowadzenia po stronie dochodów 

dotacji, która nie wpłynęła  w ubiegłym roku, a dotyczyła refundacji zadań 

inwestycyjnych w zakresie gospodarki wodno – ściekowej  są to środki unijne, 

które były planowane w ubiegłym roku, które nie wpłynęły do budżetu dlatego 

po stronie dochodów należy umieścić kwotę 1 448 815 zł. W związku z tym, że 

w grudniu został zaciągnięty kredyt w celu uzupełnienia budżetu o te środki, 

które nie wpłynęły. Uzupełniamy rozchody z budżetu w postaci spłaty tego 

kredytu. Kolejna zmiana dotyczy klasyfikacji zmian budżetowej, która została 

opublikowana w Dzienniku Urzędowym, zostały uchylone dwa paragrafy 

klasyfikacji budżetowej po stronie wydatków, a dotyczy usług 

telekomunikacyjnych. Trzecia zmiana dotyczy dotacji dla Samorządu 

Województwa Mazowieckiego na inwestycje na podstawie porozumienia z 

przeznaczeniem na realizację projektu Rozwój e- usług w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego i projektu Tworzenie 

warunków dla rozwoju potencjału innowacyjnego i przedsiębiorczości na 

Mazowszu.  

Na posiedzeniu komisji sołtys sołectwa Godzimierz- p. Ewa Jakubiak 

wnioskowała o utwardzenie drogi w kierunku Zabłocie.  

Sołtys sołectwa Prosna-Gilówka p. Daniela Czarnecka wnioskowała o naprawę 

drogi  w Prosnej. 

Radny Mirosław Bors dodał, że droga Wał- Bieliny również wymaga naprawy.  

Pan Burmistrz wyjaśnił,  że droga w kierunku Zabłocie, jeśli środki finansowe 

pozwolą zostanie wykonana podbudowa drogi. Pan Burmistrz poinformował, że  

na terenie gminy pozostało wiele dróg do naprawy. Jeśli chodzi o drogę   Prosna 

- Gilówka  to jest droga powiatowa, pomimo, że jest to droga powiatowa ze 

względu na warunki atmosferyczne polecono posypać nawierzchnię piaskiem. 

Pan Burmistrz odniósł się do pisma od sołtysa Waliska i radnego Rady Powiatu 

Grójeckiego P. Krzysztofa Fiksa dotyczącego zabezpieczenia w budżecie 

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą środków w kwocie 250 000zł. na dokończenie 

budowy drogi powiatowej Nowe Miasto -Waliska , którą finansuje powiat z 

gminą po 50%  wartości realizowanego zadania. Starostwo Powiatowe nie 

prowadziło rozmów z Urzędem Miasta i Gminy o planowanym zadaniu 

inwestycyjnym.   Według informacji uzyskanych od p. Skarbnik nie ma 

środków zagwarantowanych w budżecie gminy na realizację w/w zadania.  

Przewodniczący Rady poinformował, że należy sporządzić harmonogram zadań 

inwestycyjnych na terenie gminy i ich terminu realizacji. Zadania, które zostały 

rozpoczęte i wymagają realizacji zostaną dzięki akceptacji Radnych 

zrealizowane.  W ostatnich latach z Powiatem nie były realizowane zadania 
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inwestycyjne ze względu na trudną sytuację finansową Powiatu. Następnie 

Przewodniczący zgłosił problem przekazany przez p. E. Bors sołtys wsi Bieliny 

dotyczącego szkód wyrządzonych przez bobry. W kwestii szkód wyrządzonych 

przez bobry problem zgłosili obecni na posiedzeniu Komisji sołtysi oraz Radny 

M. Bors. 

Pan Burmistrz poinformował, że na najbliższym spotkaniu z wójtem Gminy 

Odrzywół   będą prowadzone rozmowy dotyczące przywrócenia ruchu 

kajakowego na rzece Drzewiczka. W związku z tym zostaną udrożnione rowy, 

które pozwolą na przepustowość i rozwiążą przedstawiany problem. 

Radny M. Bors zapytał czy jest przygotowany harmonogram wyborów 

sołeckich. Pan Burmistrz odpowiedział, że harmonogram jest w trakcie 

przygotowywania, będą odbywały się dwa spotkania wyborów w ciągu jednego 

dnia.  

Radny Tadeusz Jędryka zgłosił o ustawienie tablicy informacyjnej przy 

Zakładzie Metal-Most. Zgłosił, że w miejscowości Łęgonice jest brak tablicy z 

nazwą miejscowości Bieliny.  

Pan Burmistrz poinformował, że było zgłoszenie o braku tablicy oznakowania 

miejscowości Sańbórz i Strzałki. 

Radny M. Bors czy podjęto decyzje w sprawie  organizowania w 2016 roku 

zjazdu miast, które będą miały w nazwie Nowe Miasto. Pan Burmistrz 

odpowiedział, że od roku w posiadaniu Urzędu są dokumenty w języku 

niemieckim,  które nie zostały przetłumaczone. Po zapoznaniu się z 

dokumentacją zostaną podjęte działania.  

Posiedzenie zakończono. Szczegółowa treść posiedzenia komisji jest 

zarejestrowana na nośniku cyfrowym do dyspozycji w Biurze Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Dariusz Dziuba 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym posiedzenie komisji odbyło się w 

dniu 18 grudnia 2014 roku i 29 grudnia 2014 roku, 14  stycznia 2015 roku. 

Na posiedzeniu w dniu 18 grudnia 2014 roku zajmowano się następującymi 

sprawami: 

1. Wypracowanie koncepcji organizacji zajęć sportowo – rekreacyjno 

profilaktycznych w czasie ferii zimowych. 

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Podczas posiedzenia przedstawiono propozycje  spędzenia wolnego czasu przez 

dzieci i młodzież w trakcie trwania tegorocznych ferii zimowych na terenie 

gminy. Celem zajęć byłaby bezpieczna organizacja czasu wolnego dla dzieci, 

które spędzają ferie w miejscu zamieszkania. Miałyby one zapewnione 

odpowiednie warunki bezpieczeństwa, właściwą opiekę nauczycieli oraz 

atrakcyjnie wypełniony czas w każdej godzinie. Zajęcia odbywałyby się w dni 

robocze od godz.10.00 do godz.14.00. Zajęcia byłyby zróżnicowane oraz 

dostosowane do potrzeb i zainteresowań uczniów. W trakcie dyskusji 

przedstawiciele placówek proponowali możliwości zajęć sportowo-
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rekreacyjnych. Dzieci oprócz dobrej zabawy rozwijałyby także swoje 

umiejętności pracy zespołowej. Młodzież najchętniej realizowałaby się na hali 

sportowej, gdzie mogłaby w różnych grach zespołowych spożytkować swoją 

energię. Przedstawiciel Towarzystwa Krzewienia Kultury Fizycznej ,,Pilica 

Nowe Miasto”- p. Wojciech Orzeszek zaproponował w drugim tygodniu w 

okresie ferii zimowych zajęcia piłki nożnej w hali sportowej przy Publicznym 

Gimnazjum. W czasie dyskusji głos zabrali nauczyciele wychowania 

fizycznego: p. Arkadiusz Wielgus, p. Krzysztof Lewiński, p. Grzegorz 

Kwiatkowski, p. zaproponowali zajęcia z zakresu piłki nożnej, ręcznej, 

siatkowej, koszykówki, turnieju tenisa stołowego. Pani Agnieszka 

Dworakowska zaproponowała zajęcia rekreacyjne dla dziewcząt przy muzyce. 

Pan Jacek Chałupka zaproponował poprowadzić zajęcia karate. Dyrektorzy 

Szkół Podstawowych w Nowym Mieście i w Żdżarach zaplanowały wyjazd na 

basen oraz  na lodowisko jeśli warunki pogodowe na to pozwolą. Ks. Wikariusz  

Sylwester Bernat dodał, że ubiegłoroczne zimowisko zorganizowane przez 

księdza Proboszcza było wyjątkowo udane, o czym świadczą pozytywne opinie 

uczestników. Pracownik Urzędu Miasta i Gminy p. Dorota Gala zapoznała o 

możliwości dofinansowania  uczniów podczas ferii zimowych. 

Radny Czesław Lewecki wnioskował o umieszczenie  przy zjeździe z drogi 

wojewódzkiej 728 w kierunku miejscowości Brzeski znaku drogowego zakazu 

wjazdu pojazdów o całkowitej masie całkowitej przekraczającej wielkość 

podaną na znaku.  

Następnie ustalono termin kolejnego posiedzenia na dzień 29 grudnia br. 

Posiedzenie zakończono. 

w dniu 29 grudnia 2014 roku zajmowano się następującymi sprawami: 

1. Wypracowanie harmonogramu organizacji zajęć sportowo – rekreacyjno 

profilaktycznych w czasie ferii zimowych. 

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Dyrektorzy szkół podstawowych przedstawili komisji i pracownikowi Urzędu p. 

A. Łuczak wstępne informacje na temat propozycji i organizacji wypoczynku 

uczniów podczas zbliżających się ferii zimowych. Zajęcia będą odbywały się w 

dni robocze od godz. 10.00 do godz.14.00. W pierwszym tygodniu ferii 

nauczyciele wychowania fizycznego p. Wielgus, p. Kwiatkowski, p. Lewiński 

zaproponowali ofertę prowadzenia zajęć sportowych na hali sportowej przy 

Publicznym Gimnazjum. Uczniowie będą mogli doskonalić elementy 

techniczno - taktyczne gier zespołowych w zakresie zajęć piłki nożnej, 

siatkowej, koszykowej. W sali gimnastycznej Publicznej Szkole Podstawowej w 

tym okresie będzie odbywał się turniej tenisa stołowego kl. 4-6 prowadzone 

przez p. K. Lewińskiego. Poza tym uczniowie zapoznają się z podstawowymi 

elementami, które planuje prowadzić zajęcia p. J. Chałupka. Pani K. Kucharska-

dyrektor PSP w Żdżarach zaproponowała dla dzieci zajęcia w zakresie gier i 

zabaw, zajęcia ekologiczne, przygotowanie do Dnia Babci i Dziadka, bal 

przebierańców, wyjazdy na basen.  
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W drugim tygodniu ferii zimowych będzie możliwość uczestniczenia w 

zajęciach tanecznych dla dziewcząt, które zaproponowała p. A. Dworakowska. 

Proponowane są zajęcia w zakresie piłki nożnej dla chłopców kl. 1-3, które będą 

prowadzone przez p. R. Dworakowskiego. Zajęcia w zakresie piłki nożnej dla 

chłopców kl. 4-6 na hali sportowej zaproponował Pan W. Orzeszek- 

Towarzystwo Krzewienia Kultury Fizycznej Pilica.  

W planach jest wyjazd na basen i łyżwy – gdy warunki pogodowe pozwolą. W 

ostatnim dniu zorganizowane zostanie ognisko z nagrodami. Zaproponowano 

wykonanie plakatu obejmującego całą ofertę kulturalno - sportową z 

zaproszeniem do udziału w zajęciach. Program zajęć rozplakatować na tablicach 

ogłoszeń w placówkach oświatowych, na stronie internetowej Urzędu.  

Następnie p. Burmistrz poinformował, że podczas aktywności będą 

przeprowadzane konkursy z drobnymi nagrodami. Zasygnalizował, że  w 

planach jest rozważenie możliwości utworzenia miejscowego lodowiska oraz 

przygotowanie terenu na narty. 

Na posiedzeniu Komisji Oświatowo – Społecznej wypracowano i przekazano 

następujące wnioski: 

Radny Mariusz Fandrych – wnioskował o wyposażenie przystanków 

autobusowych na terenie sołectw w uliczne pojemniki na odpady komunalne i 

ich odbiór minimum raz w miesiącu oraz wyposażenie sołectw w zamykane 

tablice ogłoszeniowe.  

2. Radny Dariusz Dziuba wnioskował o wymianę tabliczek w sołectwach z 

napisem ,,Sołtys". 

3. Radny Czesław Lewecki – wnioskował o wyposażenie właścicieli 

nieruchomości, którzy jeszcze nie otrzymali pojemniki na odpady komunalne. 

4.  Wnioskowano o solidne odbieranie odpadów segregowanych, w związku z 

tym, że mieszkańcy skarżą się o pozostawianie worków z odpadami.  

Posiedzenie zakończono. 

W dniu 14 stycznia 2015 roku zajmowano się następującymi sprawami:  

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesje Rady. 

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Przewodniczący Komisji Oświatowo - Społecznej przedstawił projekty uchwał 

w sprawie:   

- zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą na rok 2015. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że na posiedzeniach komisji będą 

uczestniczyli przedstawiciele organizacji pozarządowych.  

Członkowie komisji analizowali Plan Pracy Komisji Oświatowo-Społecznej.  

Pan Marian Dziedzic przypomniał, że w poprzednich latach spotkania z 

dyrekcją SP ZOZ odbywały się w zakresie ochrony zdrowia w terminie co sześć 

miesięcy.  

Przewodniczący Rady przypomniał, że w okresie poprzedniej kadencji zapis w 

pkt.3 w Planie Pracy nie był rozpatrywany, odbyło się tylko jedno spotkanie z 
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pielęgniarką naczelną szpitala w kwestii problemów mieszkańców, obsługi 

medycznej szkół.  

Komisja podczas posiedzenia nanosiła zmiany oraz wprowadzała swoje 

propozycje do Planu Pracy Komisji omawiając poszczególne punkty. W pkt. 3 

dopisać pkt. ,,Konsultacje z dyrekcją SP ZOZ . 

Pani Helena Pardej zwróciła się z prośbą o uruchomienie poradni 

diabetologicznej w Przychodni ,,Senior” . 

Pan Marian Dziedzic zaproponował zapis terminu realizacji w pkt. 3 ,,dwa razy 

w roku”.  

Radna Iwona Lepa zaproponowała dopisać w pkt. 3 w ppkt. 3 zapis ,,w zakresie 

rozwoju kulturalnego, rekreacyjnego i profilaktycznego”. Propozycja dwóch 

punktów w pkt. 5 oraz dopisać zapis ,,lipiec”. W pkt. 10 uzupełnić zapis o 

następującym brzmieniu ,,Sprawy związane z ochroną środowiska-…”. 

Pozostałe punkty pozostają bez zmian. Radna zwróciła uwagę, aby parkingi 

leśne zaopatrzone były w kosze na odpady komunalne. 

Następnie rozpatrywano projekt uchwały dotyczący  powołania doraźnej 

Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. W skład 

doraźnej Komisji Statutowej zostali powołani p. T. Pietrucha, p. D. Dziuba. 

Rozpatrywano projekt uchwały dotyczący  przyjęcia Rocznego Programu 

Współpracy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2015. 

Przewodniczący Komisji wnioskował, aby dopisać zapis w §3 w pkt. 2 ppkt. c) 

pogłębianie i umacnianie świadomości patriotyczno-narodowej poprzez odczyty 

i prelekcje historyczne.  

Pan Marian Dziedzic odniósł się w kwestii projektu uchwały. Dodał, że program 

powinien być opracowywany w sierpniu ubiegłego roku, przedstawione 

możliwości   na realizację zadań i następnie opracowany program.  

Przewodniczący Rady przypomniał, że na poprzednim posiedzeniu Komisji  

Gospodarczo-Budżetowej pytano czy ktoś z organizacji skorzystał z kwoty 

dotacji 10 000zł. – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego. Ustalono, że 

kwota dotacji nie będzie przesunięta na zadanie – Kultura fizyczna, sport i 

turystyka. Gmina nie ogłosiła konkursu była współpraca z Towarzystwem 

Przyjaciół Nowego Miasta na Pilicą. 

Radna Iwona Lepa zapytała o przeznaczenie kwoty dotacji - Kultura fizyczna, 

sport i turystyka.  

Przewodniczący Rady odpowiedział, że w latach poprzednich były to środki 

przeznaczone na działalność klubów, organizacji pozarządowych. 

 

P. Agnieszka Łuczak omówiła projekt  uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego 

Programu Współpracy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2015. Współpraca skupia się w zakresie działania z zakresu 
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kultury, kultury fizycznej, sportu i turystyki, sztuki, ochrony dóbr i tradycji. 

Samorząd gminy może wspomagać organizacje realizujące na terenie gminy 

swoje zadania statutowe. Wysokość środków finansowych przeznaczonych na 

realizację zadań publicznych określa Uchwała Budżetowa na 2015 rok. Na 

zadanie kultura fizyczna, sport i turystyka przeznaczona kwota dotacji to 110 

000zł.  Na kulturę i ochronę dziedzictwa narodowego kwota dotacji 10 000zł. W 

ubiegłym roku na realizację zadań w kwocie 100 000zł. skorzystało 

Towarzystwo Krzewienia Kultury Fizycznej Pilica. Towarzystwo wystąpiło z 

prośbą o zwiększenie środków na realizację zadań w kwocie 10 000zł.   

Natomiast Towarzystwo Przyjaciół Nowego Miasta nie wystąpiło z wnioskiem 

o  skorzystanie z dotacji.  Stowarzyszenie Biegiem przez Polskę skorzystało  z 

dotacji w kwocie 8 000zł. na realizację  trzech zadań na terenie naszej gminy.  

Głos zabrał pan Marian Dziedzic, który dodał, że w okresie poprzedniej 

kadencji Rady organizacje pozarządowe konsultowały coś co było już 

postanowione. Zaproponował, aby organizacje pozarządowe określiły swoje 

potrzeby i w miarę możliwości przeznaczyć środki na realizację zadań. Prosił , 

aby na powiadomieniach o zwołaniu komisji był zapis dotyczący ,, zapoznania 

się lub opiniowania projektów uchwał przez poszczególne komisje”. 

 

Następnie p. Agnieszka Łuczak omówiła projekt  uchwały w sprawie zmiany 

uchwały nr XXXIX/240/2009 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z 

dnia 25 września 2009r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji, 

ustalenia stawek dotacji oraz zakresu i trybu kontroli prawidłowości 

wykorzystania dotacji udzielanych dla przedszkoli, innych form wychowania 

przedszkolnego, szkół i placówek publicznych oraz niepublicznych 

prowadzonych na terenie Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą przez osoby 

fizyczne lub osoby prawne inne niż jednostki samorządu terytorialnego. Zmiana 

dotyczy stawki dotacji na ucznia uczęszczającego do przedszkola 

niepublicznego. Podstawą do naliczania dotacji w przypadku nie 

funkcjonowania na terenie Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą przedszkola 

publicznego są wydatki podnoszone w przeliczeniu na jednego ucznia przez 

najbliższą gminę na prowadzenie przedszkola publicznego. Najbliższą 

terytorialnie gminą prowadzącą przedszkole publiczne jest gmina Klwów.  W 

2014 roku koszty utrzymania jednego dziecka w ich placówce wynoszą 

468,00zł. miesięcznie. W związku z powyższym proponuje się stawkę jaką 

stosuje gmina Klwów. Pani A. Łuczak poinformowała, że jest trzech uczniów 

dofinansowanych z terenu naszej gminy i czterech uczniów z terenu innej 

gminy. 

 Pani Dorota Gala pracownik Urzędu omówiła projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Nowe Miasto nad Pilicą na 2015 rok. W ramach 

programu  prowadzone są działania związane z profilaktyką i rozwiązywaniem 

problemów alkoholowych wśród dzieci, młodzieży i dorosłych osób przed 



 17 

nadużywaniem alkoholu i skutkami jakie z niego wynikają. W ramach programu 

są dofinansowane m. in. szkolenia,  kursy specjalistyczne, wynagrodzenie 

Przewodniczącego i członków GKRPA, działania punktu konsultacyjnego 

Gminnej Komisji, psychologa,  przygotowania ferii zimowych.  

 

Przedstawiciel Rady Rodziców p. Robert Osys zwrócił się z prośbą o dłuższe 

funkcjonowanie świetlicy przy Publicznej Szkole Podstawowej w Nowym 

Mieście nad Pilicą.  

 

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator omówiła projekt Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2015-2020. Przyjmuje się 

Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2015-

2020 zgodnie z załącznikiem nr 1 – Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2015-2020 oraz załącznikiem Nr 2 – Wykaz 

przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą na lata 2015-2020 do niniejszej uchwały.  

Następnie Pani Skarbnik przedstawiła ogólne założenia uchwały budżetowej na 

2015 rok. Ustala się dochody budżetu Gminy na 2015 rok w łącznej kwocie  

21 372 264zł. , natomiast ustala się wydatki budżetu Gminy na 2015 rok w 

łącznej kwocie 21 602 196zł.   Ustal się deficyt budżetu w wysokości 229 932zł. 

Ustala się Dotacje z budżetu gminy podmiotom należącym i nienależącym do 

sektora finansów publicznych zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej 

uchwały. Ustala się Plan przychodów i kosztów Samorządu Zakładu 

Budżetowego – Zakładu Usług Komunalnych w zakresie określonym w 

załączniku nr 2 do niniejszej uchwały.  

Poinformowała, że w okresie od momentu złożenia projektu uchwały 

budżetowej wystąpiły trzy zmiany w projekcie budżetu, które dotyczą 

wprowadzenia po stronie dochodów dotacji, która nie wpłynęła  w ubiegłym 

roku, a dotyczyła refundacji zadań inwestycyjnych w zakresie gospodarki 

wodno – ściekowej  są to środki unijne, które były planowane w ubiegłym roku, 

które nie wpłynęły do budżetu dlatego po stronie dochodów należy umieścić 

kwotę 1 448 815 zł. W związku z tym, że w grudniu został zaciągnięty kredyt w 

celu uzupełnienia budżetu o te środki, które nie wpłynęły. Uzupełniamy 

rozchody z budżetu w postaci spłaty tego kredytu. Kolejna zmiana dotyczy 

klasyfikacji zmian budżetowej, która została opublikowana w Dzienniku 

Urzędowym, zostały uchylone dwa paragrafy klasyfikacji budżetowej po stronie 

wydatków, a dotyczy usług telekomunikacyjnych. Trzecia zmiana dotyczy 

dotacji dla Samorządu Województwa Mazowieckiego na inwestycje na 

podstawie porozumienia z przeznaczeniem na realizację projektu Rozwój e- 

usług w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Mazowieckiego i projektu Tworzenie warunków dla rozwoju potencjału 

innowacyjnego i przedsiębiorczości na Mazowszu.  
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Pani Grażyna Plęs – Banach odniosła się w sprawie zadania inwestycyjnego 

jakim jest przebudowa kanalizacji burzowo-ściekowej na Osiedlu nr 3 oraz 

naprawy ulic.   

Radna Iwona Lepa zapytała co dalej  w kwestii Ośrodka Pracy Pozaszkolnej.  

Pan Burmistrz wyraził zadowolenie w sprawie organizacji ferii zimowych 

wiadomo, że w poprzednich latach nie były organizowane.  Natomiast jeśli 

chodzi o OPP należy się zastanowić nad jego działalnością, czy przystępujemy  

do remontu budynku. W uchwale podjętej prze Radę Miejską poprzedniej 

kadencji jest zapis o funkcjonowaniu ośrodka od września poprzedniego roku. 

Jednocześnie od września ubiegłego roku ośrodek nie funkcjonuje. 

Poinformował, że należy ponownie podjąć procedurę przywrócenia 

funkcjonowania instytucji w formie takiej, aby można było  pozyskać  

subwencje. Dodatkowo, że została zamknięta instytucja nie zostało zgłoszone 

do Systemu Informacji Oświatowej, w związku z tym nie zostaną przydzielone 

subwencje. W planie uchwały budżetowej na 2015 rok zadanie nie zostało ujęte. 

Należy wykonać szereg prac związanych z użytkowaniem budynku m. in. 

wykonać remont sal w budynku, klatki schodowej. Jeżeli ośrodek działałby w 

jakiejkolwiek formie nie byłoby problemu z kontynuacją jego funkcjonowania. 

Burmistrz następnie zwrócił uwagę, że szereg prac należy wykonać w nowo 

wybudowanym budynku kulturalno-społecznym przy budynku Urzędu Miasta i 

Gminy m. in. pomieszczenia biurowe nie są wyposażone w instalacje 

telefoniczne i  łącza internetowe.  

Przewodniczący Rady odniósł się w kwestii występu Zespołu Ziemi 

Nowomiejskiej na zabawie choinkowej  w Publicznej Szkole Podstawowej w 

Nowym Mieście nad Pilicą. Jeśli ma być przygotowany repertuar dla dzieci to 

wyraża zadowolenie, jeśli ma być to występ na scenie to wyraża zdziwienie. 

Szkoła nie jest sceną festiwalową.  

Pan Burmistrz powiedział, że Zespół zwrócił się z prośbą o wynajęcie sali 

konferencyjnej na ćwiczenia. Zespół korzystał już wcześniej z sali, Komisja 

stwierdziła, że Urząd nie jest miejscem do tego typu zajęć.  Istnieje możliwość 

wynajęcia sali przy miejscowej OSP.   

Przewodniczący Komisji p. Dariusz Dziuba wnioskował na prośbę sołtysa wsi 

Wał, o zwrócenie się do Powiatowego Zarządu Dróg w Grójcu o, 

przeprowadzenie w alei lipowo-kasztanowej, konserwacji i pielęgnacji konarów 

uszkodzonych biologicznie w miejscowości Żdżary ze względów 

bezpieczeństwa komunikacyjnego . 

Pan Burmistrz odpowiedział, że aleja jest zapisana w ochronie zabytków i 

zostaną podjęte odpowiednie działania. 

Radna Iwona Lepa wnioskowała o naprawę lampy na słupie NR24 przy ul. 

Ogrodowej.  

Radny Czesław Lewecki wnioskował o naprawę oświetlenia ,,rogatki” Żdżarki 

w kierunku Prosna. 
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Pani Grażyna Plęs-Banach przewodnicząca Osiedla Nr 3 wnioskowała o 

uzupełnienie  oświetleń.  

Radna Iwona Lepa wnioskowała o większe rozpowszechnienie informacji 

porady prawnej radcy prawnego Urzędu, w związku z dużym zainteresowaniem 

mieszkańców naszej Gminy.  

Radny Mariusz Fandrych wnioskował o uzupełnienie oświetleń w miejscowości 

Rosocha i Kolonia –Rosocha, uzupełnienie ubytków w drodze powiatowej nr 

728 i oczyszczenie rowów.  

Posiedzenie zakończono. Szczegółowa treść posiedzenia komisji jest 

zarejestrowana na nośniku cyfrowym do dyspozycji w Biurze Rady.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Stanisław Orzeszek 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym posiedzenie komisji odbyło się w 

dniu 14 stycznia 2015 roku, na którym zajmowano się następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Członkowie Komisji zapoznali się z projektami uchwał w sprawie:   

- zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą na rok 2015. Członkowie Komisji analizowali Plan Pracy 

Komisji Rewizyjnej na 2015 rok. W analizowanym Planie Pracy Komisja nie 

wniosła uwag. 

 

- powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

nad Pilicą. W skład doraźnej Komisji Statutowej zostali powołani p. Karolina 

Kącka,  p. Bartosz Gulina. 

- przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2015. 

- zmiany uchwały nr XXXIX/240/2009 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą z dnia 25 września 2009r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji, 

ustalenia stawek dotacji oraz zakresu i trybu kontroli prawidłowości 

wykorzystania dotacji udzielanych dla przedszkoli, innych form wychowania  

 

przedszkolnego, szkół i placówek publicznych oraz niepublicznych 

prowadzonych na terenie Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą przez osoby 

fizyczne lub osoby prawne inne niż jednostki samorządu terytorialnego. 

 

- przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Nowe Miasto nad Pilicą na 2015 rok. 
 

- przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Nowe 

Miasto nad Pilicą na 2015 rok. 

Przystąpiono do głosowania w/w projektów uchwał. W głosowaniu za 4 

radnych przy obecnych na sali 4 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Stanisław Orzeszek poinformował, że 

na posiedzeniu komisji odniesiono się w kwestii Ośrodka Pracy Pozaszkolnej. 

Dodał, że wraz z komisją w składzie: Burmistrz Miasta i Gminy p. M. Dziuba, 

Pracownik Urzędu p. A. Łuczak, Radny Rady Miejskiej p. B. Gulina, dyrektor 

ośrodka p. A. Molenda dokonano przeglądu, które polegało  na tym, że 

wszystkie spisy zdawczo-odbiorcze były analizowane. Z uzyskanych informacji 

wynika, że po sprawdzeniu wykazu wśród przekazanych pozycji od p. dyrektora 

do Urzędu Miasta i Gminy brakowało jednej pozycji tj. aparat cyfrowy, który 

trudno jest ustalić gdzie obecnie się znajduje. Stwierdzono również braki w 

sprzęcie żeglarskim: m. in. dwa silniki do łodzi, kamizelki oraz sprzęcie 

należącym do klubu młodzieżowego w świetlicy ośrodka m. in. dwa monitory, 

dwie konsole, cztery pady, sześć gier  komputerowych. Przewodniczący 

Komisji dodał, że z informacji p. dyrektora wynika, że wymienione pozycje 

pobrał  p. Krzysztof Fiks. Przewodniczący Komisji poinformował, że działania 

wyjaśniające w tej sprawie nie zostały zakończone. 

Następnie poinformował, że komisja zapoznała się  z informacjami związanymi 

z funkcjonowaniem sprzętu, inwentarza, stawek udziału w  akcjach 

ratowniczych Jednostek Straży na naszym terenie.  

 

PKT 4 

Burmistrz Miasta i Gminy pan Mariusz Dziuba przedstawił sprawozdanie 

za okres międzysesyjny tj. od dnia 11.12.2014 roku do dnia 22.01.2015 roku. 

- pod koniec ubiegłego roku odbyła się wigilia dla samotnych oraz wigilia dla 

pracowników samorządowych i mieszkańców mających wpływ na życie 

gospodarcze naszej Gminy współpracujących merytorycznie z Urzędem Gminy,  

- powitanie Nowego Roku 2015 na terenie Targowiska Miejskiego, 

- odbyło się spotkanie z przedstawicielami firmy Blue Line dotyczące 

zaopatrzenia w gaz ziemny  miasta Nowe Miasto nad Pilicą. Kolejne spotkanie 

zaplanowano na początek lutego br.  

- odbyło się spotkanie z przedstawicielami działającego na terenie naszej gminy 

Klubu Sportowego PILICA oraz z instruktorami pracującymi na boisku ,,Orlik”. 

- odbyło się spotkanie w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska w 

Radomiu, które dotyczyło rozliczenia projektów i dofinansowania w formie 

dotacji projektów, 

- odbyło się spotkanie w Regionalnej Izbie Obrachunkowej w sprawie opinii o 

przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

projekcie Uchwały Budżetowej na rok 2015, 

- odbyło się spotkanie w Kuratorium Oświaty w Radomiu, na którym został 

omówiony stan prawny powołania dyrektora w Publicznej Szkole Podstawowej 

w miejscowości Żdżary oraz w sprawie udzielenia pomocy prawnej dla 

funkcjonowania Ogniska Pracy Pozaszkolnej w Nowym Mieście nad Pilicą, 

- odbyło się spotkanie z dyrekcją PKS Grójec, ustalono, że po rozmowach z 

prawnikami obie strony wypracują wspólne stanowisko odnośnie  przejęcia 
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poczekalni oraz sanitariatów znajdujących się w budynku dworca PKS Nowe 

Miasto nad Pilicą. 

- dokonano analizy specyfikacji firmy odbierającej odpady komunalne na 

terenie naszej gminy. W stosunku do treści poprzedniej specyfikacji zmieniono 

kilka zapisów i uwzględniono częściowo propozycje mieszkańców.   

- odbyło się spotkanie z wykonawcą pomnika usytuowanego przy ul. Mostowej. 

Napis na pomniku wzbudzał wiele kontrowersji wśród mieszkańców i 

Związków Kombatanckich. Treść napisu będzie zmieniona. 

- dokonano zmiany czasu pracy Urzędu tj. czwartek w godz. 9.00 - 17.00 

pozostałe dni bez zmian w godz. 7.30 – 15.30.  

- została podpisana umowa z nowym Radcą Prawnym p. Tomaszem Rychlickim 

zajmującym się obsługą prawną tut. Urzędu oraz uruchomiono bezpłatne porady 

prawne z których mieszkańcy mogą skorzystać w każdą środę  w sali 

konferencyjnej tut. Urzędu. 

- odbyło się spotkanie z mazowieckim konserwatorem zabytków. Dokonano 

oceny drzewostanu pod kątem zagrożenia, w tym również oceniono zniszczenia 

po wichurach w okresie świąteczno – noworocznym. Poruszono kwestie 

zagrożenia  zanieczyszczeniami z planowanego budowanego zakładu w 

sąsiedniej gminie -  Mogielnica, który to zakład odprowadzał będzie wody przez 

rzeczkę płynącą przez miejscowość Gostomia. Ustalono również spotkanie z 

właścicielem Pałacu Nowomiejskiego w celu wypracowania stanowiska jakie 

plany są właściciela Pałacu co do budynku. Stroną rozmów będzie konserwator 

zabytków.  

- w dniu 7 stycznia br. odbyło się spotkanie z Klubem Seniora, na którym 

omówione zostały najczęściej spotykane  problemy oraz sukcesy osobiste 

członków klubu. 

- w dniu 7 stycznia br. dostarczono brakującą dokumentację powykonawczą 

obiektu społeczno – kulturalnego przy Urzędzie Miasta i Gminy. Odbyło się  

spotkanie z projektantem i wykonawcą w celu wypracowania ostatecznej 

decyzji usunięcia błędów i usterek systemów grzewczych budynku. Ustalono, że 

na leży wykonać oddzielne zasilanie drugiego budynku co gwarantuje uzyskanie 

odpowiedniej temperatury w nowo wybudowanym budynku.   

 Następnie pan Burmistrz dodał, że w latach poprzednich ze względu na brak 

jakichkolwiek zajęć w okresie ferii zimowych oraz zamknięcia Ogniska Pracy 

Pozaszkolnej została podjęta decyzja, że takie zajęcia w naszej Gminie należy 

organizować. Po spotkaniu z dyrektorami szkół i nauczycielami ustalono 

harmonogram zajęć zgodnie z zainteresowaniem dzieci w poszczególnych 

szkołach. Oprócz zajęć będą organizowane wyjazdy na basen, lodowisko, kino. 

Koszt podpisanych umów ponosi Gmina. Dodał, że grupa nauczycieli pracowała 

zatrudniona jako wolantariusze. 

Pan Burmistrz dodał, że dużym zainteresowaniem cieszą się rozgrywki 

halowego turnieju piłki nożnej, podjęto decyzje, że takie turnieje w naszej 

Gminie będą organizowane. 
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- dokonano objazdu dróg o nawierzchni gruntowej nieutwardzonej, podjęto 

decyzje o zakupie kruszywa w celu poprawienia stanu nawierzchni dróg. 

- w dniu 8 stycznia br. odbyło się spotkanie w Mazowieckim Zarządzie  Dróg w 

Warszawie w celu wypracowania wspólnej strategii działania przy ewentualnej 

rozbudowie zatoczki przy cmentarzu nowomiejskim.  

- w dniu 8 stycznia br. odbyło się spotkanie w Agencji Mienia Wojskowego. 

Pan Burmistrz dodał, że działania poprzednich władz nie były wystarczające, a 

właściwie był to brak dobrej woli do sprzedaży lotniska. Następnie 

poinformował o korespondencji Agencji Mienia Wojskowego. 

- w dniu 9 stycznia wraz z Komisją Rewizyjną Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą dokonał przeglądu protokołów inwentaryzacyjnych Ogniska 

Pracy Pozaszkolnej, w których stwierdzono braki i niezgodności stanu 

faktycznego ze stanem z protokołów. Z oględzin spisano notatkę oraz protokół 

braków. Protokół został podpisany przez byłego dyrektora p. Artura Molendę w 

którym podał na czyje polecenie i komu wydawał sprzęt w okresie po 

zamknięciu ogniska. Nasuwa się refleksja komu miało służyć zamknięcie tego 

ośrodka, w uchwale Rady Miejskiej podjętej w styczniu 2014 roku zapewnia się 

ze w nabytym budynku będzie prowadzona działalność najpóźniej  w terminie 

od 01 września 2014 roku. Ośrodek nie prowadzi działalności zwolniono 

pracowników ośrodka,  pozbawiono dzieci rozwoju talentu zainteresowań i 

pozytywnego spędzenia wolnego czasu, wymazano wieloletnią tradycję 

pokoleniową w zamian nie dając nic.  

- 12 stycznia br. doszło do spotkania władz Powiatu Grójeckiego i naszej Gminy 

z Dyrekcją nowomiejskiego szpitala. Spotkanie dotyczyło przekazania 

informacji na temat złej sytuacji finansowej  szpitala, niosących zagrożenie dla 

jego dalszego działania. W kompetencji Starosty Powiatu Grójeckiego jest 

poinformowanie o wyniku audytu finansowego szpitala. Następnie dodał, że 

szpital nowomiejski zwrócił się z prośbą o umorzenie podatku od 

nieruchomości.  

- odbyło się spotkanie z przedstawicielami gazet JABŁONKA, NASZE 

CZASY, OKOLICA w celu możliwości umieszczania artykułów z życia naszej 

gminy oraz promujących miasto i gminę. Nie będą to działania promujące 

indywidualne osoby co miało miejsce w latach poprzednich. Zaznaczył, że do 

wglądu są rachunki jakie gmina wydawała na sponsorowanie promocji np. miss 

lata, miss ziemi radomskiej, lider regionu, kobieta przedsiębiorcza.   

- odbyło się spotkanie z członkami orkiestry dętej w związku z rezygnacją 

pełnienia funkcji kapelmistrza. Na stanowisko pełnienia funkcji kapelmistrza 

wyraziły chęć trzy osoby. Wyniki będą ogłoszone w najbliższym terminie.  

- odbywają się wybory Sołtysów i Rad Sołeckich w poszczególnych 

miejscowościach naszej gminy. Przewidywany czas zakończenia wyborów to 

pierwsza połowa lutego br. Pan Burmistrz pogratulował wybranym Sołtysom. 

Zebrani na sali nagrodzili oklaskami. 
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- odbyło się spotkanie z przedstawicielami firmy zajmującej się systemami 

monitoringu  miasta. Firma w najbliższym czasie przedstawi kosztorys, który 

będzie zawierał wymianę i zamontowanie nowych kamer.  

 

PKT 5 

Przewodniczący Rady poinformował, że uruchomiono bezpłatne porady 

prawne z których mieszkańcy mogą skorzystać w każdą środę  w sali 

konferencyjnej tut. Urzędu. Następnie przedstawił nowego Radcę Prawnego p. 

Tomasza Rychlickiego zajmującego się obsługą prawną. 

Głos zabrał obecny na sali Kierownik Posterunku Policji – asp. Janusz 

Bogdański poinformował, że w ostatnim okresie czasu doszło do zdarzenia o 

charakterze kradzieży w tut. Klasztorze. Zaapelował do obecnych, aby zwrócić 

szczególną uwagę na bezpieczeństwo swoich posesji  i zrobić wszystko, aby do 

minimum ograniczyć zagrożenie włamania. Następnie Kierownik Posterunku 

poparł decyzję Pana Burmistrza w kwestii podniesienia jakości monitorowania 

terenu naszego miasta.  

Radny Dariusz Dziurowicz poinformował, że na ul. Tomaszowskiej (dawne 

osiedle wojskowe przy sklepie p. Bińkowskiego)  ustawione są słupki drogowe, 

które stanowią zagrożenie bezpieczeństwa ruchu drogowego. Kierownik 

Posterunku Policji odpowiedział, że zostały wykonane niezbędne czynności o 

ukaranie osoby, która ustawiła w/w słupki drogowe.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że uczestniczył z panem 

Burmistrzem w większości spotkaniach i uroczystościach. Poinformował o 

wyznaczonych dniach i godzinach przyjmowania interesantów przez 

Przewodniczącego Rady i Wiceprzewodniczącą Rady. Należy dodać, że  

interesanci przyjmowani są poza ustalonymi terminami. Zachęcał sołtysów do 

uczestniczenia w posiedzeniach Stałych Komisji Rady Miejskiej wyrażania 

swoich opinii w trakcie obrad.  

Przewodniczący Rady poinformował o pismach, które wpłynęły do Biura Rady: 

- od Krajowego Biura Wyborczego w Radomiu z dnia 10 grudnia 2014 r. 

dotyczące złożenia pierwszych informacji do Rejestru Korzyści przez osoby 

pełniące funkcje publiczne. 

 - od p. Wiesława Prokopczyka dotyczące utwardzenia rozjazdu drogi gminnej 

w Żdżarach w kierunku Rokitnic.  

- Postanowienie nr 2/W/2015 Komisarza Wyborczego w Radomiu z dnia 7 

stycznia 2015 roku w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą.  

- od mieszkańców ulicy Parkowej z dnia 12.01.2015r. z prośbą o utwardzenie 

nawierzchni.  

- od Krajowego Biura Wyborczego w Radomiu z dnia 23.01.2015 roku 

Zarządzenie Nr 25 Wojewody Mazowieckiego z dnia 21 stycznia 2015 roku 

wraz z kalendarzem wyborczym w sprawie wyborów uzupełniających.  
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- od mieszkańców bl. przy ul. Tomaszowskiej 51 podanie dotyczące 

zagwarantowania środków w projekcie budżetu na rok 2015-2016 na ocieplenie 

budynku. 

- pismo p. Krzysztofa Fiksa Radnego Rady Powiatu o zabezpieczenie w 

budżecie Gminy Nowe Miasto nad Pilicą środków na dokończenie budowy 

drogi powiatowej ,,Nowe Miasto - Waliska” w kwocie 250 000zł. 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że środki finansowe w projekcie budżetu na 

2015 rok na  realizację w/w zadania nie zostały zabezpieczone. Zapytał 

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewę Bator czy wpłynął wniosek o zabezpieczenie 

środków na realizację powyższego zadania. Pani Skarbnik odpowiedziała, że do 

30.09.2014r. nie wpłynął wniosek do projektu budżetu. Po przedłożeniu 

projektu po 15 listopada też dokumentów Urząd Gminy  nie posiada. Zadanie 

w/w zostało umieszczone w projekcie budżetu 2015 roku. Jeśli chodzi o 

zabezpieczenie środków na pozostałe zadania tj. budowa oddziału 

chirurgicznego w nowo wybudowanym budynku nowomiejskiego szpitala, 

budowa dróg i parkingów wokół szpitala nie należy do budżetu naszej Gminy.  

Pan Burmistrz wyjaśnił, że w projekcie budżetu nie było uwzględnionych 

środków na realizacje zadań. Mieszkańcy zwracali się z prośbą o utwardzenie 

drogi. W najbliższym czasie zostaną podjęte działania w kwestii poprawy stanu 

w/w drogi oraz drogi w kierunku Tomaszowa Mazowieckiego.  

Przewodniczący Rady dodał, że jeżeli zostaną pozyskane środki zewnętrzne na 

dane zadanie, wówczas inwestycja zostanie zrealizowana. Przewodniczący 

Rady przypomniał, że w Urzędzie jest zatrudniony pracownik specjalizujący  się  

w pozyskiwaniu środków zewnętrznych. 

Radny Rady Miejskiej p. Czesław Lewecki przypomniał, że sołtys wsi Waliska 

jako pierwszy przedłożył wniosek dotyczący budowy drogi, dlatego też nie 

powielał przedkładania wniosku. 

Pan Burmistrz powiedział, że z informacji uzyskanych w Mazowieckim 

Zarządzie Dróg w Warszawie nie ma zabezpieczonych środków na drogi 

województwa mazowieckiego. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. Po przewrwie 

wznowiono obrady.  

 

PKT 6 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą na lata 2015-2020 wraz z objaśnieniami.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i 

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej 
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Prognozy Finansowej na lata 2015 – 2020. Opinia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej pozytywna.  

 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Budżetowej p. Dariusz Dziurowicz 

poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Stałych Komisji Rady Miejskiej w 

Nowym Mieście nad Pilicą członkowie Komisji pracowali nad projektem 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2015-

2020. W wyniku analizy Stałe Komisje Rady Miejskiej projekt budżetu 

zaopiniowały pozytywnie nie wniesiono wniosków co do projektu.  

 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Mariusz Dziuba poinformował, że do projektu 

uchwały Rady Miejskiej w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2015-2020 nie otrzymał wniosków dotyczących 

zmian projektu od poszczególnych Stałych Komisji Rady Miejskiej. Opinie 

wszystkich komisji były pozytywne.  

Ponadto w związku z autopoprawką do projektu uchwały budżetowej Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą na 2015 rok Burmistrz Miasta i Gminy proponuje 

wprowadzić odpowiednie zmiany również w załącznikach do projektu uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

na lata 2015-2020 tj. 

1. w Załączniku Nr 1 Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Nowe Miasto 

nad Pilicą na lata 2015-2020  dokonuje się korekty odpowiednich 

elementów prognozy w związku ze zmianami wielkości dochodów, 

wydatków , przychodów, rozchodów oraz wyniku budżetu 2015 roku. 

 

2. w Załączniku Nr 2 Wykaz Przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2015-2020 dokonuje 

się następujących zmian w zakresie wydatków majątkowych na 

przedsięwzięcia w 2015 roku w ramach programów, projektów lub zadań 

związanych z programami realizowanymi z udziałem środków o których 

mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009r. o 

finansach publicznych: 

 

- ,,Przyspieszenie wzrostu konkurencyjności województwa mazowieckiego 

poprzez budowanie społeczeństwa informacyjnego opartej na wiedzy 

poprzez stworzenia zintegrowanych baz wiedzy o Mazowszu – Projekt BW – 

Dostęp społeczeństwa do informacji publicznych” – zwiększono o kwotę 

660zł.  

 

-,,Rozwój elektronicznej administracji w samorządach województwa 

mazowieckiego wspomagającej niwelowania dwudzielności potencjału 

województwa –Projekt EA”- Elektroniczny obieg dokumentów” –

zmniejszono o kwotę 6 365zł.  
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Następnie głos zabrała Przewodnicząca Osiedla Nr 3 p. Grażyna Plęs-

Banach stwierdziła, że kwota umieszczona w planach budżetu na 2015 rok 

nie będzie kwotą wystarczającą na realizację zadania instalacji kanalizacji 

burzowej. 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że aby termin projektu się nie przedawnił należy 

rozpocząć inwestycję w przyszłym roku budżetowym i będzie kontynuowana 

w latach kolejnych.  

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą na lata 2015-2020. W głosowaniu za - 14 radnych przy 

obecnych na sali  14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwalono 

uchwałę Nr IV/10/2015 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt 

uchwały w sprawie Uchwały Budżetowej na rok 2015. Ustala się dochody 

budżetu Gminy na 2015 rok w łącznej kwocie 22 866 559zł. Ustala się 

wydatki budżetu Gminy na 2015 rok w łącznej kwocie 21 596 491zł. Ustala 

się wydatki budżetu Gminy na 2015 rok w łącznej kwocie 21 596 491zł. 

Ustala się Roczny plan wydatków na zadania inwestycyjne – 2015 zgodnie z 

tabelą nr 3 do niniejszej uchwały. Ustala się nadwyżkę budżetu w wysokości 

1 270 068zł. Ustala się przychody budżetu w kwocie 641 873,80zł. Ustala się 

rozchody budżetu w kwocie 1 911 941,80zł. Ustala się rezerwę ogólną w 

wysokości 100 000zł. Ustala się rezerwy celowe w wysokości 50 000zł. 

Ustala się dotacje udzielone z budżetu gminy podmiotom należącym i nie 

należącym do sektora finansów publicznych zgodnie z załącznikiem nr 1 do 

niniejszej uchwały. Ustala się Plan przychodów i kosztów Samorządowego 

Zakładu Budżetowego – Zakładu Usług Komunalnych w zakresie 

określonym w załączniku nr 2 do niniejszej uchwały. Ustala się dochody w 

kwocie 160 000zł. z tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych w kwocie 135 000zł. na realizację zadań określonych 

gminnym programie profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych. 

Ustala się wydatki w kwocie 25 000zł. na realizację zadań określonym w 

gminnym programie przeciwdziałania narkomanii.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i 

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą projekcie Uchwały Budżetowej na rok 2015 

oraz możliwości sfinansowania zaplanowanego w budżecie deficytu.  Opinia 

Regionalnej Izby Obrachunkowej jest pozytywna.  
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Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Budżetowej p. Dariusz Dziurowicz 

poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Nowym Mieście nad Pilicą członkowie Komisji pracowali nad projektem 

Uchwały Budżetowej na rok 2015. W wyniku analizy Stałe Komisje Rady 

Miejskiej projekt budżetu zaopiniowały pozytywnie nie wniesiono wniosków 

co do projektu.  

 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Mariusz Dziuba poinformował, że do projektu 

budżetu gminy na 2015 rok Burmistrz Miasta i Gminy nie otrzymał 

wniosków od poszczególnych Stałych Komisji Rady Miejskiej dotyczących 

zmian projektu. Opinie wszystkich komisji były pozytywne.  

Ponadto Burmistrz Miasta i Gminy proponuje wprowadzić następujące 

zmiany – autopoprawki do projektu budżetu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

na 2015 rok. Korekta polega na: zwiększeniu planu dochodów ogółem o 

1 494 295zł. , dochody majątkowe – 394 849zł. z tego, - dotacje celowe w 

ramach programów finansowych z udziałem środków europejskich. Wpływ 

płatności ze środków europejskich stanowiących dofinansowanie z 

Europejskiego Funduszu Regionalnego na realizację projektu ,,Gospodarka 

wodno – ściekowa w gminie Nowe Miasto nad Pilicą” w ramach PROW na 

lata 2007-2013, działanie 321 ,, Podstawowe usługi dla gospodarki i ludności 

wiejskiej” – refundacja wydatków na zadania inwestycyjne z zakresu 

budowy wodociągów. Dochody bieżące – 53 480zł. z tego: - podatek od 

spadków i darowizn  - 13 480zł. , podatek od czynności cywilnoprawnych -

20 000zł. , podatek dochodowy od osób prawnych – 20 000zł. Dochody 

majątkowe – 1 045 966zł. –dotacje celowe w ramach programów 

finansowych z udziałem środków europejskich. Wpływ płatności ze środków 

europejskich stanowiących dofinansowanie z Europejskiego Funduszu 

Regionalnego na realizację projektu ,,Gospodarka wodno-ściekowa w gminie 

Nowe Miasto nad Pilicą” w ramach PROW na lata 2007-2013, refundacja 

wydatków na zadania inwestycyjne z zakresu budowy kanalizacji. Korekta 

polega na zmniejszeniu planu wydatków ogółem o 5 705zł., wydatki 

majątkowe(zwiększenie) – 660zł. z tego dotacje przekazane do samorządu 

województwa na inwestycje, wydatki majątkowe (zmniejszenie) – 15 000zł. 

z tego -,,Przebudowa ulicy 1 Maja w Nowym Mieście nad Pilicą”-15 000zł., 

wydatki majątkowe (zwiększenie) -15 000zł. nowe zadanie - ,,Rozbudowa 

kotłowni olejowej w budynku Urząd Miasta i Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą Ig o jeden obieg grzewczy”. , wydatki majątkowe (zmniejszenie) – 

6 365zł. dotacje przekazane do samorządu województwa ,,Rozwój 

elektronicznej administracji w samorządach województwa mazowieckiego 

wspomagającej niwelowanie dwudzielności potencjału województwa ,,EA”. 

Na podstawie powyższych zmian zmianie ulega §2 projektu uchwały 

budżetowej na 2015 rok, korekta polega na – zastąpieniu planowanego 
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deficytu -229 932zł. nadwyżką budżetową w wysokości 1 270 068zł. , 

zwiększeniem rozchodów  budżetu o 1 500 000zł. do kwoty 1 911 941,80zł.  

 

Radna Iwona Lepa nawiązała do pisma dotyczącego zabezpieczenia środków 

w kwocie 250 000zł. na przebudowę drogi Nowe Miasto - Waliska oraz 

zapytania do p. Skarbnik czy taki wniosek wpłynął do planowanych 

inwestycji. Odpowiedź była, że nie wpłynął. Odniosła się, do wypowiedzi 

radnego p. Czesława Leweckiego, że taki wniosek był składany. Według 

radnej jest to droga powiatowa i gmina nie może uwzględniać tej inwestycji  

w projekcie budżetu gminy. Takie wnioski powinny być składane do budżetu 

powiatu. Radna wyjaśniła, że to nie pani Skarbnik decyduje, który wniosek 

ma być realizowany, a który nie będzie realizowany. Wnioski Skarbnik 

przekazywane są do Burmistrza. Zapytała czy wniosek był uwzględniony do 

projektu budżetu  i jaka była odpowiedź pani Burmistrz poprzedniej 

kadencji. Pani Skarbnik powiedziała, że do projektu budżetu wpłynęło 

kilkanaście wniosków i ze względu na ograniczone środki finansowe 

uwzględniono kilka wniosków. Wytyczne do umieszczenia wykazu zadań 

inwestycyjnych w projekcie budżetu, otrzymywane są od Burmistrza.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poddał pod głosowanie 

projekt Uchwały Budżetowej na rok 2015. W głosowaniu za - 14 radnych 

przy obecnych na sali  14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwalono uchwałę Nr IV/11/2015 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. Po 

przerwie wznowiono obrady.  

 

PKT 8a 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Nowym Mieście nad Pilicą na rok 2015. 

Pytań nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. 

W głosowaniu za – 14 radnych, przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0, uchwalono uchwałę Nr IV/12/2015 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

 

PKT 8b 
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Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt 

uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej w 

Nowym Mieście nad Pilicą. 

Pytań nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. 

W głosowaniu za – 14 radnych, przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0, uchwalono uchwałę Nr IV/13/2015 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

     PKT 8c 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Nowe 

Miasto  nad Pilicą z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami  

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2015. 

Pytań nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. 

W głosowaniu za – 14 radnych, przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0, uchwalono uchwałę Nr IV/14/2015 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

     PKT 8d 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIX/240/2009 Rady Miejskiej w 

Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 25 września 2009r. w sprawie trybu 

udzielania i rozliczania dotacji, ustalenia stawek dotacji oraz zakresu i trybu 

kontroli prawidłowości wykorzystania dotacji udzielanych dla przedszkoli, 

innych form wychowania przedszkolnego, szkół i placówek publicznych oraz 

niepublicznych prowadzonych na terenie Miasta i Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą przez osoby fizyczne lub osoby prawne inne niż jednostki samorządu 

terytorialnego. 

Pytań nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. 

W głosowaniu za – 14 radnych, przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0, uchwalono uchwałę Nr IV/15/2015 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

 

     PKT 8e 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Nowe Miasto nad Pilicą 

na 2015 rok.  

Więcej pytań nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za – 14 radnych, przy obecnych na sali 14 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się - 0, uchwalono uchwałę Nr IV/16/2015 w 
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przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego 

protokołu.  

 

PKT 8f 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii w Gminie Nowe Miasto nad Pilicą na 2015 rok. 

Pytań nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. 

W głosowaniu za – 14 radnych, przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0, uchwalono uchwałę Nr IV/17/2015 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 8g 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha odczytał projekt 

uchwały w sprawie rejestracji audio i video sesji Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą. 

Pytań nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. 

W głosowaniu za – 14 radnych, przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0, uchwalono uchwałę Nr IV/18/2015 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 9 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

PKT 10 

Głos zabrała Radna Powiatu Grójeckiego p. Anna Steczkowska. Poinformowała 

o sytuacji finansowej w nowomiejskim szpitalu. Przekazała, że Powiat Grójecki 

wsparł dotację w kwocie około 680,000zł. dla nowomiejskiego szpitala. Dodała, 

że z uzyskanych informacji zadłużenie szpitala na dzień 30 listopada 2014 roku 

wynosiło około 11 000 000zł. Natomiast w kolejnym w miesiącu może 

wzrosnąć, w związku z pracami zakończonymi na oddziale chirurgicznym, 

wykonaniem dróg dojazdowych wokół szpitala. Radna poinformowała, że 

według danych powiat pod względem zadłużenia w 2013 roku, jest na 27 

miejscu. Brak jest danych z 2014 roku.  

Wiceprzewodnicząca Rady p. Elżbieta Zaraś stwierdziła, że przez ostatnie lata 

informacje o kondycji finansowej szpitala były przekazywane dla pracowników 

służby zdrowia oraz społeczeństwa nieprawdziwe. Dzięki radnej Powiatu 

Grójeckiego uzyskaliśmy informacje o jego zadłużeniu. Według 

Wiceprzewodniczącej Rady działania władz poprzedniej kadencji były 

niewłaściwe. Obecna władza będzie otwarta na miejscowe problemy, nie będzie 

uprawiała propagandy i pijaru. Następnie podziękowała p. Skarbnik za pracę 

włożoną w przygotowanie uchwały budżetowej i objaśnienie zagadnień w 

projekcie. Wypowiedź uzupełnił p. Burmistrz, który dodał, że o przygotowaniu 
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uchwały budżetowej przez p. Skarbnik świadczy dobra opinia w Regionalnej 

Izbie Obrachunkowej. Podziękowania również  złożył radnym Rady Miejskiej 

za zaangażowanie w przygotowaniu uchwały budżetowej i przyjęcie 

jednogłośne uchwał.  

Radna Iwona Lepa wnioskowała o odszczurzanie Osiedla Nr 1 przy ul. 

Ogrodowej. 

Sołtys wsi Bieliny p. Elżbieta Bors wnioskowała o oczyszczanie rowów 

melioracyjnych. 

Przewodnicząca Osiedla Nr 1 p. Helena Pardej prosiła, aby w spotkaniu w 

sprawie wyboru Przewodniczącego Osiedla i Rady Osiedla uczestniczył 

przedstawiciel firmy zajmującej się  przygotowywaniem wniosków unijnych p. 

Jakub Kotelecki, który przybliżyłby sprawy w kwestii pozyskiwania środków na 

modernizację bloków we wspólnotach mieszkaniowych oraz modernizację 

kanalizacji ściekowej.  

Przewodnicząca Osiedla p. Helena Pardej prosiła o dofinansowanie na 

umieszczenie monitoringu w Klasztorze Ojców Kapucynów. 

Odpowiedzi udzielił p. Burmistrz. Jeśli chodzi o monitoring zamontowane będą 

dwie kamery, które pozwolą objąć monitoringiem Klasztor Ojców Kapucynów. 

Dodał, że w miarę możliwości pozyskania środków projekty będą realizowane.  

Radny Stanisław Dobrodziej wnioskował: 

- w kwestii budowy ronda w miejscowości Żdżary, 

- o naprawę wyrwy w drodze przy alei kościelnej – Żdżary, 

- usunięcie zeschłych gałęzi w alei kasztanowo- lipowej w drodze powiatowej 

relacji Żdżary-Domaniewice. 

Sołtys wsi Wał Kazimierz Dąbrowski wnioskował o oświetlenie w alei lipowo-

kasztanowej w drodze powiatowej relacji Żdżary - Domaniewice. 

 

Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady zamknął obrady sesji. 

Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na zapisie w dyktafonie i 

stanowi integralną część protokółu.  

 

 

Protokółowała      Przewodniczył 

 

Marzena Białas      

 


